

**Cedar Grove တီထီကို ကိုဖိလီအဖွဲ့လီဆီတဖန်
အိန်ဖျါသတြူကလာဖဲ Sneaker Ball Gala Extravaganza အမူး**

Cedar Grove တီထီကို ရဲဂျဲနရဲဝဲ ဖိသုလ်အလိပ်ဘုတ် တင်သိပ်လိလီဆီအနွံ ဒ်သိး အကမုာ်ဝဲနွံလါ အလီဆီ လါကွဲဖိ ကရူာ် လါအလိပ်ဘုတ်တင်မလီလီဆီသုတ်တဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကွဲမယုာ်သကိး တင်ဒီး [Best Buddies, International](#) ဒီးဆိပ်ထွဲမၤစၢၤဝဲ *Sneaker Ball Gala Extravaganza* အမူး ဖဲလါအဖွါ 16 သီ ဒ်သိးကယုန့ၣ်ဝဲစုလါတင်ရဲဂျဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Best Buddies မၤစၢၤဝဲ ကွဲဖိသုတ်တဖန်လါအိန်ဒီး တင်လီၤတူၢ်လီၤကော်လါ တင်မလီတင်ကုာ်ဘုတ်ကုာ်သုတ်တဖန် ကမၤန့ၣ်တင်ဒီးသန့ၤ လီၤသး လါအနီၣ်ကစၢ်ဖိခိၣ်, တင်စံးကတိၤတင်လါကစၢ်ဂီၢ်သ့, တင်ဆဲးကျိးဆဲးကျါ တင်သုတ်ဘုတ်ဒီး ဒီးန့ၣ်ဘုတ်တံၤသကိးတံၢ်နီၣ် တကတီၢ်ပီအဝဲသုတ်ကဒီးန့ၣ်ဘုတ်စ့ၢ်ကိးဝဲ တင်ဖဲးတင်မလါအကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်တဖန်ဒီး ကထံၣ်ဘုတ်ဝဲလါ ပုၤတဝါလါ ဟ်လုာ်ဟ်ပုၤအီၤ န့ၣ်လီၤ.

Ms. Tonya Bush, လါအမုာ်တင်ကုာ်ဘုတ်ကုာ်သုတ်လီၤဆီကွဲသရဲၣ်မုာ်ဖဲ Cedar Grove တီထီကိုဒီးမုာ်ပုၤလါအဆိပ်ထွဲမၤစၢၤဝဲ Best Buddies ကရၢအဒုဖဲကွဲအံၤန့ၣ်လီၤ. အဝဲထံၣ်ဘုတ်ဝဲ တင်ဆီတလဲအဂ့ၤသုတ်တဖန် ဟဲအိန်ထီၣ်အသးလါအကွဲဖိသုတ်တဖန်အဂီၢ်ခိဖျါ တင်ဒီတံၤဒီသကိးတင်ရဲဂျဲတဖန်အယိန့ၣ်လီၤ. တင်ရဲဂျဲတင်ကျဲတခါအံၤ ဟ့ၣ်ဒုးအိန်ထီၣ်ဝဲတင်ရဲလိာ်မုာ်လိာ်လါ ပုၤလါအအိန်ဒီး တင် ဂုၢ်ကီဘုတ်ပး တင်ကုာ်ဘုတ်ကုာ်သုတ်ဒီးတင်ဒိၣ်ထီၣ်လဲထီၣ် တဘုတ်လိာ်ဘုတ်စး (IDD), တင်ဟ့ၣ်ဒုးအိန်ထီၣ်ဝဲ တင်ရဲလိာ်မုာ်လိာ်သး, တင် မၤဂ့ၤထီၣ်ဝဲတင်အိန်မုာ်အကံၢ်အစီဒီး တင်မလီထီၣ်ဝဲ တင်ပုၤယုာ်မၤကိးတင်လါ ပုၤသုတ်တဖန်လါ အါတက့ၢ်တင်ကွာ်ကဟ်ကွာ်အီၤဒီး အိန်လီၤတော်တုာ်ထဲတဂၤသုတ်တဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Ms. Bush စံးဝဲ, “ပတင်ကုာ်ဘုတ်ကုာ်သုတ်ထီၣ်ရီၤ ကွဲဖိပတီၢ်မုာ်တဖန် ဟံးန့ၣ်တင်ဆါကတီၢ်လါ အဝဲသုတ် အတင်မလီအမုာ်န့ၣ်လါ အ လီၤဘုးလီၤတီၤ လါကဟဲဝဲ တင်ဒီတံၤဒီသကိးဒီးတင်မလါသကိးတင် တင်မလီဒါး ဒ်သိး ကဟဲစံးသကိးတင်ဒီး ဟ့ၣ်တင်ဆါကတီၢ် လါ တင်အိန်မုာ်ထုာ်တင်ဆါကတီၢ်အါ ဒ်သိးကမၤသကိးဝဲတင်ဟူးတင်ဂဲၤသုတ်တဖန်န့ၣ်လီၤ.” “အဝဲအံၤမုာ် တင်ဒုးန့ၣ်ပုၤအဂၤလါ ပအဲၣ်ဘုတ် အီၤန့ၣ် မုာ်တင်ဒုးအိန်ထီၣ် တင်လီၤဆီဖးဒိၣ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.”

ကျိာ်စုလါတင်ဒီးန့ၣ်အီၤဖဲ Sneaker Ball န့ၣ် တင်ကစူးကါအါလါ တင်ကဟ့ၣ်ဒုးအိန်ထီၣ် လီၢ်ကဝီၤ တင်သိပ်လိန့ၣ်ကျဲဒီး တင်ဟူးတင်ဂဲၤ သုတ်တဖန်လါကွဲဖိသုတ်တဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Charles Gerth ဂဲၤကလံၣ်ဝဲဒီး အသကိးဖိဒီးစံးဘျူးဘုတ်ဝဲအသရဲၣ်မုာ် Ms. Bush လါအ ရဲဂျဲကျဲၤ ဒုးကဲထီၣ်ဝဲမူးတခါအံၤန့ၣ်လီၤ.

Charles စံးဝဲ “တင်ဘျူးဖးဒိၣ်လါန့ၣ်မၤတင်လါအဂ့ၤသုတ်တဖန်အံၤန့ၣ်လီၤ” “မုာ်တင်ဆါကတီၢ်လါအမုာ်ဒိၣ်မး, ပသးဒုဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ. မုာ် တင်ဆါကတီၢ်လါအဂ့ၤဒီးယံၤလါဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ.”

Ms. Bush မုာ်လုာ်ဝဲလါ Best Buddies ကမၤစၢၤဝဲကွဲဖိသုတ်တဖန်လါ ကွာ်ဂီၤတလါပုၤသုတ်တဖန်မုာ်ဂ့ၤ လါပုၤသုတ်တဖန်မုာ်ဂ့ၤ လါက ဒုးအိန်ထီၣ် တင်ဒီတံၤဒီသကိးလါအကတၢ်တအိန်ဝဲဘုတ်န့ၣ်လီၤ.

အဝဲစံးဝဲ, “ပကွဲဖိသုတ်တဖန်လါစါအခဲအံၤတန့ၢ်ပာ် ကဲၣ်ဆိးလါကွဲဖိခဲလက်န့ၣ် တဒီးသိးလိာ်အသးခဲလက်ဘုတ်ဒီး တင်မလီန့ၣ်တင်စ့ၢ်ကိး ကလီၤဆီလိာ်သး တဂၤဘုတ်တဂၤအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.” တမုာ်ထဲယသုးကျဲမူးတခါအံၤ ကိးလါဒီးဘုတ်, ယဟ့ၣ်ဒုးသုတ်ညါစ့ၢ်ကိးယ Best Buddy ကရၢဖိတဖန်ဘုတ်ပးတင်ဂုၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ဒ်ယမုာ်ပုၤဟ့ၣ်ဒုးကုာ်တင်တဂၤအသိး, မုာ်တင်အရဲဒိၣ်လါကွဲဖိပတီၢ်မုာ်တဖန်ကသုတ်ညါဝဲ တင်မလီတင်ကုာ်ဘုတ်ကုာ်သုတ် အတင်တဘုတ်လိာ်ဘုတ်စးလီၤတူၢ်လီၤကော်အခီပညီစံးတင်န့ၣ်မုာ်တင်မနုၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

နမုာ်အဲၣ်ဒီးသုတ်ညါအါထီၣ်ဘုတ်ပး Best Buddies, ဒီးကွာ်ဘုတ်ဖဲ— www.bestbuddies.org တက့ၢ်